
Rada Gminy Poświętne 
Sesja 

Protokół nr VII/2019 

VII Sesja w dniu 27 lutego 2019  
Obrady rozpoczęto 27 lutego 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:29 tego samego 
dnia. 

Posiedzenie transmitowane online. Pełny przebieg posiedzenia pod adresem: 
https://www.youtube.com/watch?v=4B5QHsfEVag 
Posiedzenie otworzył i prowadził radny Wiechecki Przewodniczący Rady Gminy, który 
powitał zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził kworum władne do 
podejmowania prawomocnych uchwał – 15 radnych obecnych. 
Na Sekretarza posiedzenia wybrano radnego Bogdana Kacprzaka – wyraził zgodę. 
Przewodniczący Rady przedstawił porządek posiedzenia, który jednogłośnie został przyjęty. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Adam Badura 
2. Bogusław Czyżowicz 
3. Marian Grzegorski 
4. Henryk Grzybek 
5. Maria Jakubczyk 
6. Bogdan Kacprzak 
7. Bolesław Kacprzak 
8. Marcin Kacprzak 
9. Piotr Kaczmarczyk 
10. Sylwester Malej 
11. Krzysztof Maruszewski 
12. Zdzisław Serafin 
13. Maciej Szufladowicz 
14. Zuzanna Szufladowicz 
15. Kazimierz Wiechecki 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
 
2. Wybór Sekretarza obrad. 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
4. Przyjęcie protokołu z V sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z V sesji..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 



 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Adam Badura, Bogusław Czyżowicz, Marian Grzegorski, Henryk Grzybek, Maria Jakubczyk, 
Bogdan Kacprzak, Bolesław Kacprzak, Piotr Kaczmarczyk, Sylwester Malej, Krzysztof 
Maruszewski, Zdzisław Serafin, Maciej Szufladowicz, Zuzanna Szufladowicz, Kazimierz 
Wiechecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Marcin Kacprzak 
5. Informacja z działalności Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani za 2018 rok.6. Informacja o wysokości 
dodatków uzupełniających nauczycieli. 
7. Informacja z realizacji funduszu sołeckiego za rok 2018. 
8. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie miedzysesyjnym 
 

9. Podjęcie uchwał: 
 
a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Poświętne na rok 2019 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmian w budżecie Gminy Poświętne na rok 2019.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Badura, Bogusław Czyżowicz, Marian Grzegorski, Henryk Grzybek, Maria Jakubczyk, 
Bogdan Kacprzak, Bolesław Kacprzak, Marcin Kacprzak, Piotr Kaczmarczyk, Sylwester 
Malej, Krzysztof Maruszewski, Zdzisław Serafin, Maciej Szufladowicz, Zuzanna 
Szufladowicz, Kazimierz Wiechecki 
Uchwała nr VII/44/19 

b) w sprawie przyjęcia projektu ,,Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 
obowiązującego na terenie Gminy Poświętne” oraz przekazania go do organu regulacyjnego 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie przyjęcia projektu ,,Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 
obowiązującego na terenie Gminy Poświętne” oraz przekazania go do organu regulacyjnego.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, PRZECIW: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Adam Badura, Bogusław Czyżowicz, Marian Grzegorski, Henryk Grzybek, Maria Jakubczyk, 
Bogdan Kacprzak, Bolesław Kacprzak, Marcin Kacprzak, Piotr Kaczmarczyk, Sylwester 
Malej, Krzysztof Maruszewski, Zdzisław Serafin, Maciej Szufladowicz, Zuzanna 
Szufladowicz, Kazimierz Wiechecki 
Uchwała nr VII/45/19 



c) w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Poświętnem z filią w Dębie 
 
Głosowano w sprawie: 
w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Poświętnem z filią w Dębie.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, SPRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Adam Badura, Bogusław Czyżowicz, Marian Grzegorski, Henryk Grzybek, Bogdan 
Kacprzak, Bolesław Kacprzak, Marcin Kacprzak, Piotr Kaczmarczyk, Sylwester Malej, 
Krzysztof Maruszewski, Zdzisław Serafin, Maciej Szufladowicz, Zuzanna Szufladowicz, 
Kazimierz Wiechecki 
BRAK GŁOSU (1) 
Maria Jakubczyk 
Uchwała nr VII/46/2019 

10. Interpelacje. 
 
11. Informacje, zapytania, wolne wnioski. 

- Sołtys Dęby Leszek Wiechecki poruszył temat problemu, jakim jest zażywanie narkotyków 
wśród młodych ludzi. 

-  Radny Krzysztof Maruszewski zwrócił się z pytaniem do  Wójta Michała Franasa, 
dotyczącym   wniosku złożonego przez gminę  odnośnie instalacji fotowoltaicznej. -  Wójt 
Michał Franas odpowiedział, że wniosek jest złożony i trzeba poczekać na rozstrzygnięcie. 

- Radny Piotr Kaczmarczyk zwrócił się z pytaniem do  Wójta Michała Franasa, dotyczącym 
inwestycji jakie mają być realizowane w świetlicy wiejskiej w Anielinie. - Wójt Michał 
Franas odpowiedział, że te inwestycje będą realizowane zgodnie z zaplanowanym budżetem. 

12. Zakończenie posiedzenia. 
 
 
 

  

Przewodniczący 
Rady Gminy Poświętne 

Kazimierz Wiechecki 

  

 
Przygotował(a): Krzysztof Kośka 

 


